
Zápis z veřejného jednání zastupitelstva obce Chlumčany ze dne 7.12.2010.

Datum: 7. Prosince 2010

Přítomni: Jarmila Nechanická - starostka

Vladimír Nič - místostarosta

Miroslav Tůma

Eva Jarošová

Milan Kučera

Nepřítomni: Zdeněk Švarc

Milan Zof

Zastupitelstvo je usnášení schopné, přítomno 71,43% členů.

Ověřovatelé: Vladimír Nič

Milan Kučera

Zapisovatel: Eva Jarošová

Program jednání: 1.Slib paní Evy Jarošové

2.Schválení rozpočtových změn- oprava kostela a silnic ve Vlčí

3.Revokace usnesení Č. 16a 19 ustavujícího zasedání zastupitelů a předsedů

výborů a komisí

4.Stanovení náhrady neuvolněného starosty a místostarosty, odměny

odstupujícímu starostovi

S.Schválení uzavření smlouvy věcného břemene

6. Oslovit firmu na dotační titul- kostel

7. Schválení uzavření smlouvy na úseku přestupků

8. Volby členů komisí

9.Schválení vyhlášky o odpadech

Starostka navrhuje vyjmout body Č. 2 a Č. 9

Naopak navrhuje doplnění o bod 10. Diskuse - různé

11. Usnesení - závěr

Starostka dává hlasovat o takto upraveném programu jednání. Schváleno bez výhrad.



Ad 1) Paní Jarošová Eva složila slib zastupitele.

Ad 3) Odměny zastupitelů budou upraveny dle platné přílohy č. 1 nařízení vlády č. 37/2003.

Schváleno přítomnými zastupiteli bez výhrad.

Ad 4) -Stanovení náhrady ušlé mzdy neuvolněné starotce bude nulová.

-Odměna odstupujícímu starostovi bude vyplacena v zákonné výši jednorázově do konce roku.

Schváleno přítomnými zastupiteli bez výhrad.

Ad S) Schválení uzavření smlouvy věcného břemene s fi. ČEZdistribuce na pozemcích č. 403/95,

450/2,450/4,450/6 za úplatu.

Schváleno přítomnými zastupiteli bez výhrad.

Ad 6) Oslovit Asistenční službu v Mostě o pomoc při konečném vyúčtování nákladů na opravu kostela a

předložení dokladů SZIF tak, aby byla obci dotace v přislíbené výši vyplacena.

Schváleno přítomnými zastupiteli bez výhrad.

Ad 7) Schválení dodatků již uzavřených smluv na úseku přestupků a sociálně právní ochrany dětí

s Městským úřadem v Lounech.

Schváleno přítomnými zastupiteli bez výhrad.

Ad 8) Volba členů komisí:

Komise životního prostředí - předseda Milan Kučera

členové Jaroslava Brožová, Miroslav Kratochvíl

Komise kulturně-sportovní - volba se odkládá na příští zastupitelstvo.

Schváleno přítomnými zastupiteli bez výhrad.

Ad 10) -Diskuse: zástupce fi KB Blok Postoloprty - jeho firma projevila zájem o koupi pozemků.

-Různé : - paní starostka učinila dotaz na zástupce KB Bloku jaký mají úmysl s těmito pozemky.

KB Blok by na těchto pozemcích vystavěl satelitní městečko se sociálním zázemím.

-paní starostka seznámila přítomné s úmyslem obce prodat pozemek č. 62/3.

- paní J. Brožová k nepředání - protokol- panem Topičem. Nemá sama vysvětlení pro toto

jeho jednání, avšak byl to inteligentní a fundovaný člověk, který několik let vedl obec bez zadlužení a

pro obec také hodně udělal.



- paní Štěpánová pan Koubek a Čurda stojí s auty na chodníku a děti když jdou do školy

musí chodit po silnici.

Ad 11) Usnesení

Zastupitelé souhlasí, aby odměny zastupitelů byly upraveny dle platné přílohy Č. 1 k nařízení

vlády Č. 37/2003 .
Zastupitelé souhlasí s nulovou náhradou ušlé mzdy neuvolněné starostce obce.

Zastupitelé souhlasí s jednorázovou výplatou odměny odstupujícímu starostovy do konce

roku 2010

Zastupitelé souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene s fi. ČEZna pozemcích
č.403/95,450/2,450/4,450/6 za úplatu.

Zastupitelstvo souhlasí s oslovením Asistenční služby v Mostě která by zpracovala podklady
k závěrečné zprávě pro SZIF tak, aby dotace na kostel byla obci v přislibené výši vyplacena
Zastupitelstvo souhlasí s uzavřením dodatků smluv s Městským úřadem v Lounech na úseku

přestupků a sociálně právní ochraně dětí.

Zastupitelé souhlasí s volbou členů komise životního prostředí: předseda M. Kučera, členové
J. Brožová a M. Kratochvíl a s tím, aby se volba členů komise kulturně-sportovní přeložila na

další zastupitelstvo

,-

....................................•..................................

starostka

ověřovatel

ověřovatel


